



REAL ESTATE AGENTS ACT

LOI SUR LES AGENTS IMMOBILIERS

REAL ESTATE AGENTS ACT

LOI SUR LES AGENTS IMMOBILIERS

O.I.C. 1981/014

DÉCRET 1981/014

Effective Date:

January 13, 1981

Date d'entrée en vigueur :

13 janvier 1981

**O.I.C. 1981/014
REAL ESTATE AGENTS ACT**

REAL ESTATE AGENTS ACT

Pursuant to the provisions of the *Real Estate Agents Act*, the Commissioner of the Yukon Territory is pleased to and doth hereby order as follows:

1. Commissioner's Order 1977/192 is hereby revoked.
2. The Salesman's Pre-Licensing Course authorized by the Real Estate Council of British Columbia excepting therefrom portions directly relating to statutes of British Columbia is hereby established as the required pre-licensing course for Real Estate Agents and Salesmen trading in real estate in Yukon.

Dated at Whitehorse, in the Yukon Territory, this 13th day of January, A.D., 1981.

**DÉCRET 1981/014
LOI SUR LES AGENTS IMMOBILIERS**

LOI SUR LES AGENTS IMMOBILIERS

Le Commissaire en conseil exécutif, conformément aux dispositions de la *Loi sur les agents immobiliers*, décrète ce qui suit :

1. L'Ordonnance du Commissaire 1977/192 est abrogée par les présentes.
2. Le cours préparatoire à l'intention des représentants, autorisé par le Real Estate Council of British Columbia, à l'exception des parties se rapportant directement aux lois de la Colombie-Britannique, est par les présentes établi comme cours préparatoire à l'intention des agents et des représentants qui font des opérations immobilières au Yukon.

Fait à Whitehorse, dans le territoire du Yukon, le 13 janvier 1981.

Commissioner of the Yukon/Commissaire du Yukon

